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Статья посвящена признанию главного редактора журнала «Наркоконтроль» профессора Фе-
дорова Александра Вячеславовича лауреатом высшей юридической премии «Юрист года» за 2017 
год. В ней приводятся краткие сведения о лауреате, данные об основных направлениях его прак-
тической работы и научных исследований, а также о его участии в деятельности Издательской 
группы «Юрист» и публикациях в журналах Издательской группы. 
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The article is dedicated to acknowledgement of Aleksandr Vyacheslavovich Fedorov, editor-in-chief of 
the Drug Control journal, professor, as the winner of the highest legal award the Lawyer of the Year 2017.  
The authors give brief data on the prize winner, information on the main areas of his practical work and 
scientific research as well as on his participation in the activities of the Publishing Group “JURIST” and 
publications in the journals issued by this publishing group.
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